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P_a_±_o_n_a_i__

Visszavonom a javaslatomat.

A képviselő-testület 24 szavazattal és 1 tartózkodással a kö
vetkező határozatot hozta:

?ÍZi2?9i_/^IjL?^:./_§??!íy_!5§EYÍ5Él9líestületi_határozat^

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 
Lakásügyi Bizottság létrehozását határozta el. 
Feladatait a szabályozási koncepcióban megfogalmazot
tak szerint ideiglenes jelleggel a Szervezeti és Műkö
dési Szabályzat elfogadásáig állapította meg.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Előző üléseinken már döntöttünk az Ügyrendi és a Pénzügyi, 
Ellenőrzési Bizottság létrehozásában, most az a kérdésem, 
hogy a feladatait a mellékletben leírtak szerint elfogad- 
j ák-e?

A képviselő-testület egyhangúlag a következő határozatot 
h o z t a :

35/1990J1_/XI_126_1/_számú_képyisel2-^testüle^ti_határ;oza±2.

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 
az Ügyrendi és a Pénzügyi, Ellenőrzési Bizottság fe
ladatait tartalmazó szabályozást módosítás nélkül 
elfogadta.
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Javaslat a bizottságok összetételére

1. ) Városrendezési_Kommunális_Bizottság 

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__Ü b o r ^

Elnöknek Domokos István urat, tagoknak Lanczmann József, 
dr. Szilágyi Tibor, Veiszhaupt Sándor és Kerekes István 
képviselőket javaslom.
A javasolt személyek a jelölést elfogadták.

Más javaslat nem lévén a képviselő-testület egyhangú szavazás
sal a következő határozatot hozta:

36/199ü^_/XI_126^/_számú_képyiselő-5es^üle±i_ha±ároza]t^

A képviselő-testület a Városrendezési Kommunális Bizott
ság elnökének Domokos Istvánt, tagjainak Lanczmann Jó
zsef, dr. Szilágyi Tibor, Veiszhaupt Sándor és Kerekes 
István képviselőket megválasztotta.

2.) Jogi2_Közigazgatási2_Hatósági_Bizottság 

L e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__Iibor£

Elnöknek dr. Nagy Tibor urat, tagoknak Miskolczi Ferenc és 
dr. Buzási István képviselőket javaslom.

A javasolt személyek közül dr. Buzási István nem fogadta el 
a jelölést, helyette Czifra László urat javasolta, aki a je
lölést elfogadta.

A képviselő-testület egyhangú szavazással a következő határo
zatot hozta:

37/1990^_/XIJL26JL/_számú_képyiselő-testüle±i_határozat^

A képviselő-testület a Jogi, Közigazgatási, Hatósági 
Bizottság elnökének d r . Nagy Tibort, tagjainak Mis
kolczi Ferenc és Czifra László képviselőket megválasz
totta .

3. ) Kulturális2_Vallásügyi_és_Sport_Bizottság 

L_e_s_z_k_o_y_s_z_k_i__

Elnöknek Csővári János urat, tagoknak Lukáts András, Papp
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Gyula, Csiszár Ernő és Márhoffer György képviselőket javaslom.

A javasolt személyek közül Márhoffer György nem fogadta el a 
jelölést, helyette Veiszhaupt Sándor urat javasolta, aki a je
lölést elfogadta.

D_o_m_o_k_o_s__István]_

Javaslom a bizottság tagjainak sorába még dr. Huszár Pál kép- 
viselő-társunkat bevenni.

Dr. Huszár Pál a jelölést elfogadta.

A képviselő-testület egyhangú szavazással a következő határo
zatot hozta:

38/1990^_/XI^261/_számú_képyiselő-testületi_határozatj_

A képviselő-testület a Kulturális, Vallásügyi és Sport 
Bizottság elnökének Csővári Jánost, tagjainak Lukáts 
András, Papp Gyula, Csiszár Ernő, Veiszhaupt Sándor és 
dr. Huszár Pál képviselőket megválasztotta.

4*) ÍP§ÍÍ2 _^§?2 9 §?dasági_és_Kereskedelmi_Fogyasztói_Érdekvédel- 
mi_Bizottság

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__Iibor£

Elnöknek ifj. Bátor Antal urat, tagoknak Domokos István, Veisz
haupt Sándor, Vámosi Tibor, Kerekes István és Patonai József 
képviselőket javaslom.

Nem lesz-e jogi összeférhetetlenség a magántevékenységem és 
a bizottsági elnökség között, mert ha igen, akkor természete
sen nem vállalom.

DrJ1_C_z_e_i_d_l_i__

Jogi összeférhetetlenség nem állapítható meg, de morálisan 
azonban lehet.

P_a_t_o_n_a_i__Józsefj_

Nem látunk ilyen morális összeférhetetlenséget.
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C_s_ő_v_á_r_i__János^

Javaslom Bátor úrnak, hogy vállalja a jelölést, mert szerin
tem alkalmas az elnöki tisztség betöltésére.

Ifj. Bátor Antal a jelölést elfogadta.

A tagok közül Veiszhaupt Sándor és Patonai József a jelölést 
nem fogadta el, Veiszhaupt Sándor Márhoffer Györgyöt, Pato
nai József pedig Csővári Jánost javasolta, akik a jelölést 
elfogadták.

Ifj_._B_á_t_o_r__Antalj_

Javasom még a bizottság tagjai közé dr. Buzási István képvi
selő-társunkat .

Dr. Buzási István a jelölést elfogadta.

A képviselő-testület 23 szavazattal, 2 tartózkodással a kö
vetkező határozatot hozta:

??Zl??5j._/^íj.?^j./_??É[!]y_!5épyiselő = testületi_határozatj_

A képviselő-testület az Ipari, Mezőgazdasági és Ke
reskedelmi Fogyasztói Érdekvédelmi Bizottság elnöké
nek ifj. Bátor Antalt, tagjainak Domokos István, 
Márhoffer György, Vámosi Tibor, Kerekes István, Csővá
ri János és dr. Buzási István képviselőket megválasz
totta.

5.) K2 EDyezetvédelmi_Bizottság 

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__

Elnöknek dr. Szilágyi Tibor urat, tagoknak Tóthné dr. Bako
nyi Csilla, Lengyel Csaba és Magyar István képviselőket ja
vaslom .

A javasolt személyek a jelölést elfogadták.

P_a_t_o_n_a_i_^ózsef^

Javaslom még a bizottságba Angyal Péterné és Vámosi Tibor 
képviselőket.

Angyal Péterné és Vámosi Tibor a jelölést elfogadták.



18

A képviselő-testület 24 szavazattal, 1 tartózkodással a kö
vetkező határozatot hozta:

40/199CL_/XI.26./ számú_képviselő-testületi_határozat:

A képviselő-testület a Környezetvédelmi Bizottság 
elnökének dr. Szilágyi Tibort, tagjainak Tóthné Bako
nyi Csilla, Lengyel Csaba, Magyar István, Angyal Pé- 
terné és Vámosi Tibor képviselőket megválasztotta.

6. ) Vagyongazdálkodási2_Vállalkozási_Bizottság

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__

Elnöknek magamat, tagoknak S z a l a i ' Tivadar, Magyar István, 
Angyal Péterné, Bátor Antal és Lengyel Csaba képviselőket 
javaslom.

A javasolt személyek a jelölést elfogadták. 

D_o_m_o_k_o_s__Istyánj_

Javaslom még a bizottság tagjainak sorába Czifra László és 
Patonai József képviselőket.

V_á_m_o_s_i__Iiborj_

Én még Lanczmann József urat javaslom.

Czifra László, Patonai József és Lanczmann József a jelölést 
elfogadták.

A képviselő-testület 20 szavazattal, 4 ellenszavazattal és 
1 tartózkodással a következő határozatot hozta:

41/19902_/XI2 26V_számú_képviselő-testületi_határozat^

A képviselő-testület a Vagyongazdálkodási, Vállalko
zási Bizottság elnökének Leszkovszki Tibort, tagjai
nak Szalai Tivadar, Magyar István, Angyal Péterné, 
Bátor Antal, Lengyel Csaba, Czifra László, Patonai 
József és Lanczmann József képviselőket megválasz
totta.
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7.) Közoktatási_Bizottság 

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__Ü b o r ^

Elnöknek Törzsök Károly urat, tagoknak Papp Gyula, Csiszár 
Ernő és dr. Huszár Pál képviselőket javaslom.

A javasolt személyek a jelölést elfogadták.

P_a_p_p__Gyula£

Én elnöknek Csiszár Ernő urat javaslom.

A képviselő-testület 16 igen szavazattal Csiszár Ernőt vá
lasztotta a bizottság elnökévé. Törzsök Károly 5 szavazatot 
kapott.
C _ ÉL P _ P _ _ ? y y i § 1

Javaslom még a bizottságba Lukáts András és Törzsök Károly 
képviselőket.

I_ö_r_z_s_ö_k__Károly£

Javaslom még a bizottságba olyan gyakorló szülő megválasztá
sát, akinek iskolás korú gyermeke van. Én Kerekes István 
urat javaslom.

Lukáts András, Törzsök Károly és Kerekes István a jelölést 
elfogadták.

A képviselő-testület 16 szavazattal, 8 ellenszavazattal és 
1 tartózkodással a következő határozatot hozta:

42/1990^_/XI126^/_számú_képviselő-testületi_határozatj_

A képviselő-testület a Közoktatási Bizottság elnöké
nek Csiszár Ernőt, tagjainak Papp Gyula, dr. Huszár 
Pál, Lukáts András, Törzsök Károly és Kerekes Ist
ván képviselőket megválasztotta.

8.) Eg§szségügyi_és_Szociális_Bizottság 

[=_?_s_z_k_o_y_s_z_k_i__Tiborj_

Elnöknek dr. Szabó Gyula urat, tagoknak Tóthné dr. Bakonyi 
Csilla, Lukáts András, Miskolczi Ferenc és d r . Nagy Tibor 
képviselőket javaslom.

A javasolt személyek a jelölést Miskolczi Ferenc kivételével 
elfogadták .
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DrJL_S_z_i_l_á_g_y_i__

Én a bizottság elnökének Tóthné dr. Bakonyi Csillát ,
D r . Szabó Gyulát pedig tagnak javasolom.

A képviselő-testület 14 igen szavazattal Tóthné dr. Bakonyi 
Csillát választotta a bizottság elnökévé. Dr. Szabó Gyula 
7 szavazatot kapott.

A képviselő-testület 14 szavazattal, 10 ellenszavazattal és 
1 tartózkodással a következő határozatot hozta:

43/1990^_/XI226_./_számú_képviselő-testületi_határozat£

A képviselő-testület az Egészségügyi és Szociális Bi
zottság elnökének Tóthné dr. Bakonyi Csillát, tagjai
nak dr. Szabó Gyula, Lukáts András és dr. Nagy Tibor 
képviselőket megválasztotta.

9.) Lakásügyi_Bizottság 

L_?_s_z_k_o_v_s_z_k_i__Iibor_|_

Elnöknek Kerekes István urat, tagoknak Czifra László, Márhof- 
fer György és Vámosi Tibor képviselőket javaslom.

K_e_r_e_k_e_s__Istvánj_

A jelölést nem vállalom, helyettem Vámosi Tibort javaslom.

V_á_m_o_s_i__IÍbor£

A jelölést én sem vállalom.

L _ e n _ g _ y _ e _ l _  Csaba:

Én elvállalom a bizottság elnöki tisztét.

A javasolt tagok közül csak Márhoffer György vállalta a jelölést.

Tagoknak javaslom ■ Kerekes István és Lanczmann Józsefet.

Kerekes István és Lanczmann József a jelölést elfogadta.

A képviselő-testület 20 szavazattal, 1 ellenszavazattal és 
4 tartózkodással a következő határozatot hozta:

4 4 / 1 9 9 0 1 _ / X I . 2 6 . / _ s z á m ú k é p v i s e l o - t e s t ü l e t i _ h a t á r o z a t :

A képviselő-testület a Lakásügyi Bizottság elnökének 
Lengyel Csabát, tagjainak Márhoffer György, Kerekes 
István és Lanczmann József képviselőket megválasztotta.
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2.) yárpalota_yáros_l/19901_/XI1262/_számú_dnkormányzati_rende-

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__Iíb9r£

Második napirendi pont keretében önkormányzatunk első rendele
tét kellene megalkotnunk, mely a városrészi önkormányzatokról 
s z ó l .
Kérem tegyék fel kérdéseiket a tervezettel kapcsolatosan.

K_é_r_d_é_s_e_k_£

Dr_1_S_z_i_l_á_g_y_i__

Azt szeretném megkérdezni, hogy egyes önkormányzati részek 
összetételének számát hogyan határozták meg?

I_°_r_z_s_ö_k__Károlyj_

A településrészi önkormányzatoknál a nem képviselő tagok válasz
tása /inotai városrészben 4 fő, pétfürdői városrészben 7 fő/ 
mi alapján történik?

A feltett kérdésekre a választ DrJL_C_z_e_i_d_l_i__István a kö
vetkezőkben adta meg:

A településrészi önkormányzat tagjai számának megállapítására 
vonatkozó javaslat kimunkálása során a helyi képviselők és pol
gármesterek választására vonatkozó szabályokat vettük figyelem
be és tekintettük irányadónak a hasonló nagyságú önálló telepü
lések lakosságszámához viszonyított arányban, ami azt jelenti, 
hogyha önálló település lett volna a városrész, akkor az emlí
tett törvény szerint hány képviselő választására lett volna 
lehetőség.
Az inotai városrész - esetében ez kettővel kevesebb, ennek az 
oka pedig az, hogy az egyéni választókerületek kialakításánál 
ez a városrész kedvezőbb elbírálásban részesült a többinél.

A településrészi önkormányzatot a képviselőtestület hozza lét
re, ennélfogva a választás joga a képviselő-testületet illeti 
meg a képviselő-testület által megállapított szabályok szerint.

H o z z á s z ó l á s o k
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P_a_t_o_n_a_i__

Én fontosnak tartanám, hogy a rendelet megalkotása előtt ál
lampolgári véleményeket, javaslatokat is vegyünk figyelembe, 
mert enélkül magában hordja azt a veszélyt, hogy a bizottsá
gok a maguk képére formálják a településrészi önkormányzato
kat .
Javaslatom, hogy a rendelet-tervezetet a Városházán tegyük 
ki és a Városi Televízióba is tegyük bele, hogy a városlakók 
hozzászólhassanak, javaslatokat tehessenek. Ennek előkészí
tésében működési leírással, stb. a városrészi önkormányzatok
ba a képviselő-testületből delegált tagok nyújtsanak segít
séget .

M_i_s_k_o_l_c_z_i__Ferencj_

Pétfürdőn nekünk más elképzelésünk van. Mi azt terveztük, hogy 
az összes pártszervezet, érdekcsoport helyi képviselőjével és 
a választásokon indult - de a képviselő-testületbe nem ju
tott - személyekkel összeülünk, mely kb. 25-30 fő és itt vá
lasztanánk meg a Pétfürdői Városrész Önkormányzatához még 
szükséges 7 főt.

S_z_a_l_a_i__Iivadar_|_

Pétfürdőn a lakosság köréből megválasztásra kerülő tagokkal 
kapcsolatosan már tartottunk megbeszélést. A kiválasztásnál 
két alapvető szempont hangzott el, az egyik:

- a területi elv; melynek megvalósítását úgy gondoltuk, hogy 
mindegyik szavazókörzetből 4 fő kerülne ki, ami 12 fő, a 
13. főnek pedig Törzsök Károly képviselőt gondoltuk, aki 
ugyan várpalotai lakos, de Pétfürdőn dolgozik.

A másik pedig

az előzetes megmérettetési elv, melyen azt értjük, hogy 
azok kerülnének be Pétfürdő Településrészi Önkormányzatá
ba, akik a választásokon a második, vagy harmadik helyen 
végeztek.

B_á_t_o_r__Antal^

Nem tudom, hogy feltétlen szükséges-e nekünk megválasztani 
a településrészi önkormányzat tagjait.
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L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__Jibor^

Igen, mert törvény írja elő, hogy a képviselőtestület választ
ja meg a településrészi önkormányzat vezetőjét és tagjait. 
Azért, hogy a településrészi önkormányzat a legfontosabb fela
datait végezni tudja, szükséges lenne ideiglenes jelleggel a 
rendelet megalkotása.

Ezek után az előterjesztés alapján szavazásra tenném fel a 
kérdést. Aki egyetért Várpalota Város Önkormányzati rendele
tének a városrészi önkormányzatokról szóló rendelet megalkotá
sával, kérem kézfeltartással szavazzon.

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 22 szavazattal,
3 tartózkodással a következő rendeletet alkotta:

y§íP?l2Í§_y§E25_l/l??Qi_/^í226^/_számú_Önkormányzati_rendelete 

§_yárosrésá_ önkormányzatokról

B e v e z e t ő

Várpalota város önkormányzatának képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló LXV. törvény 28. §. /1/ bekezdésében 
kapott felhatalmazás alapján a város történetileg kialakult 
településszerkezete, az egyes településrészek eltérő törté
neti hagyományai, valamint ezek önálló arculata és mindenek
előtt a lakosság önkormányzati érdekeinek elismeréseképpen a 
következő rendeletet alkotja:

1. §.

A képviselő-testület a lakosság önszervező képességének erősí
tése céljából - a Szervezeti és Működési Szabályzat megalkotá
sáig - ideiglenes jelleggel

a.) az inotai városrészben/az Inota falusi és a Készenléti la
kótelepi térséget magába foglalóan/ és illetékességgel

VÁRPALOTA INDTAI VÁROSRÉSZ ÖNKORMÁNYZATA 
elnevezéssel saját tagjai köréből 3 képviselővel és az 
érintett választópolgárokból 4 fővel, összesen: 7 taggal;

b.) a pétfürdői városrészben és illetékességgel
VÁRPALOTA PÉTFÜRDÖI VÁROSRÉSZ ÖNKORMANYZAT A 

elnevezéssel saját tagjai köréből 6 képviselővel és a 
választópolgárokból 7 fővel, összesen: 13 taggal

településrészi önkormányzatot hoz létre.
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2 . §.

A településrészi önkormányzat testületként működő szervezet, 
vezetője települési képviselő.

3. §.

A településrészi önkormányzat vezetőjét és tagjait a képvi- 
selő-testület választja minősített többségű nyílt szavazással.

4. §.

A településrészi önkormányzat legfontosabb feladata a Szerve
zeti és Működési Szabályzat reá vonatkozó rendelkezései terve
zetének kidolgozásában való közreműködés, véleménynyilvánítás 
a településrészt érintő fontosabb kérdésekben, a népszavazás, 
népi kezdeményezés helyi szabályairól szóló rendelet-tervezet 
előkészítése és általában a képviselő-testület előtt a város
rész lakossága önkormányzati érdekeinek képviselete.

5. §.

A városrészi önkormányzatok saját működésük szabályait az ön
kormányzati törvény bizottságokra vonatkozó szabályait figye
lembe véve saját maguk határozzák meg.

6. §.

A városrészi önkormányzatok részletes feladatai a település- 
részt érintő ügyekben a képviselő-tesfületektől kapott egyes 
hatásköröket a Szervezeti és Működési Szabályzatban fogja 
megállapítani .

7. §.

E rendelet kihirdetése napján lép hatályba, a Szervezeti és 
Működési Szabályzat hatályba lépésével egyidejűleg hatályát 
veszti. A kihirdetésről a jegyző a helyben szokásos módon 
köteles gondoskodni.

3.) Vegyes_ügyek

a •) Ii5?í?i?í^íj?2_?lE2Í9ármester_megyálasztása
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L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__

A most megválasztott bizottságok munkáját szervezni, koordi
nálni kell, ezért javaslom, hogy a már korábban megválasztott 
főállású alpolgármester mellé a mai nap válasszuk meg a 
tiszteletdíjas alpolgármestert is.
Javaslom, hogy a képviselő-testület határozza meg a tisztelet- 
díjas alpolgármester bérét, feladatait, mert ez a döntés fel
tétlenül szükséges a folyamatos munkavégzés szempontjából.

C_z_i_f_r_a_László^

Az én véleményem az, hogy egyelőre még várjunk a tiszteletdí
jas alpolgármester megválasztásával, mert az idő rövid volt 
még arra, hogy ebben dönteni tudjunk. Majd az idő megmutatja, 
mikor töltsük be ezt a tisztséget.

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__Jiborj^

Mégegyszer hangsúlyoznám, hogy a megválasztott bizottságok 
munkáját szervezni, koordinálni kell, mert én nem tudom fel
vállalni ezt a feladatot.

A képviselő-testület 11 igen szavazattal úgy döntött, hogy a 
mai ülésén nem foglalkozik a tiszteletdíjas alpolgármester 
megválasztásával.

A jegyzőkönyv 25 - 31. oldalig személyi kérdést tartalmaz, 
melyet a képviselő-testület zártülés keretében tárgyalt.



c .) A_Bakony_Metál_yeszélyes_hulladék_tárolása 

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k_i__

Több képviselőtársamtól bejelentést kaptam, hogy a Bakony Me
tál szennyező veszélyes hulladékot tárol. A bejelentést Domo
kos úr vizsgálta, akinek át is adom a szót.

3 _ 2 _ -  - 2 _ ¡5 _ 2 _ § _ _ 1 2 í Y § -1

Arról kaptunk bejelentést, hogy Inotán a lőszerraktár felé 
vezető úton sárgás folyadék található. Megkértem dr. Herpai 
Margit KÖJÁL főorvost és a Vízművek vezetőjét, hogy közösen 
nézzük meg, hogy mi van ott. A raktár felé vezető úton mi 
is észleltük a sárgás folyadékot, a lőszerraktárba érve pedig 
nagy megdöbbenéssel tapasztaltuk, hogy egymásra rakott vas- 
hordókban sárgás-zöldes massza található.
A székesfehérvári Környezetvédelmi és Vízügyi Hivatalhoz men
tünk november 19-én, ahol megtudtuk, hogy ők adták ki az enge
délyt a hordók tárolására. Megkérdeztük, hogy hogyan adhatták 
ki az önkormányzat tudta nélkül, hiszen nem messze innét 
ivóvízkút van. A hivatal visszavonta a tárolási engedélyt, 
amiről mi rögtön értesítettük a veszélyes anyag szállítóját, 
a Bakony Métáit. November 20-án a vizsgálatot végző bizottság 
a helyszínen jegyzőkönyvet vett fel, melyben megerősítették, 
hogy a Bakony Metál súlyos hibákat követett el a tárolás so
rán .
A Bakony Metál a letiltást semmibe véve tovább folytatta a 
szállítást. Nálunk is jártak a Polgármesteri Hivatalban, mert 
el szerették volna érni, hogy járuljunk hozzá a hordók táro
lásához. Mi azonban azon leszünk, hogy minél előbb elszállí-
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tásra kerüljenek ezek az első osztályú veszélyes hulladékot 
tartalmazó hordók. Ezügyben holnap egyeztető tárgyalást fo
gunk tartani, melyen a Vízművek is képviselteti magát.

L_e_s_z_k_o_y_s_z_k_i__Iibor^

November 28-ára a KÖJÁL összehívta az érintetteket egyeztető 
tárgyalásra, melynek az eredményéről a képviselő-testületet 
tájékoztatni fogom.
Felkérem dr. Szilágyi Tibor urat, mint a Környezetvédelmi Bi
zottság elnökét, hogy szíveskedjen ezen a megbeszélésen részt- 
venni.

A képviselő-testület a polgármester indítványára egyhangú 
szavazattal kifejezésre juttatta tiltakozását a Bakony Metál 
veszélyes hulladék tárolásával kapcsolatban.

d. ) V á r p a l o t a 2 _ A d y _ l a k ó t e l e p i _ 3 0 _ d b _ l a k á s _ e l a d á s a  

L _ e _ s _ z _ k _ o _ v _ s _ z _ k _ i _ _ I i b o r ^

A Várpalota, Szabolcska Mihály u. 93., 95., 97. szám alatti 
30 db lakás elkészült, értékesítésük szükségessé teszi a 
vételár megállapítását. A lakások eladására a bevételek nö 
velése miatt van szükség. E 30 db lakás eladásából 
45.485.060,- Ft bevétellel számolhatunk.

A képviselő-testület egyhangú szavazattal a következő hatá
rozatot hozta:

^8/1990.7X1^26^/ számú képviselő-testületi_határozat£

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 
a Várpalota, Szabolcska Mihály u. 93., 95., 97. szám 
alatti 30 db lakás vételárát a következő árképzési 
jegyzék szerint elfogadja.

Utasítja Várpalota Város Polgármesterét, hogy a la
káseladás lebonyolításával kapcsolatos intézkedése
ket tegye meg.


